

LUXEMBOURG SELECTION FUND

Société d'Investissement à Capital Variable
Registered Office: 33A, Avenue J.F. Kennedy L-1855 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg
Registre de Commerce: Luxembourg B 96.268
(the "**Company**")

Notice to the shareholders of the LUXEMBOURG SELECTION FUND – Active Solar, LUXEMBOURG SELECTION FUND – Solar & Sustainable Energy Fund, LUXEMBOURG SELECTION FUND – NERRICK US Equities, LUXEMBOURG SELECTION FUND – UBS Asia Bond 2025, LUXEMBOURG SELECTION FUND – Thema Equities Fund (collectively, the "Sub-Funds") (the "Shareholders")

Luxembourg, on 22 December 2023

*Unless otherwise defined herein, all capitalised terms used herein shall have the same meaning as in the prospectus of the Company (the "**Prospectus**").*

Dear Shareholders,

The board of directors of the Company (the "**Board**") hereby informs the Shareholders of the following changes to the Prospectus applicable as of 22 January 2024:

As a reminder, unless otherwise described under Section I of the Prospectus, the Net Asset Value per share of the individual Sub-Funds is determined on each Business Day by the Central Administrative Agent.

The definition of "Business Day" will be amended, so that 24 and 31 December as well as individual, non-statutory days of rest in Luxembourg and days on which the stock exchanges in the main countries in which the Sub-Funds invest are closed will not be considered as business days anymore. "Non-statutory days of rest" shall mean days on which banks and financial institutions are closed.

* * *

Shareholders disagreeing with the above-mentioned change may redeem their shares of the Sub-Funds free of any charge from the date of this notice until 22 January 2024.

The abovementioned changes will be reflected in an updated version of the Prospectus to be dated January 2024 which will be made available to the shareholders at the registered office of the Company.

The Board

LUXEMBOURG SELECTION FUND

Société d'Investissement à Capital Variable de droit luxembourgeois
Siège social : 33A, Avenue J.F. Kennedy L-1855 Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg
Registre de Commerce : Luxembourg B 96.268
(la « **Société** »)

Avis aux actionnaires de LUXEMBOURG SELECTION FUND – Active Solar, LUXEMBOURG SELECTION FUND – Solar & Sustainable Energy Fund*, LUXEMBOURG SELECTION FUND – NERRICK US Equities*, LUXEMBOURG SELECTION FUND – UBS Asia Bond 2025* et LUXEMBOURG SELECTION FUND – Thema Equities Fund* (collectivement, les « Compartiments ») (les « Actionnaires »)

Luxembourg, le 22 décembre 2023

Sauf s'ils sont définis autrement aux présentes, les termes commençant par une majuscule dans les présentes auront le sens qui leur est donné dans le prospectus de la Société (le « Prospectus »).

Chers actionnaires,

Le conseil d'administration de la Société (le « **Conseil** ») informe par la présente les Actionnaires des modifications suivantes apportées au Prospectus avec effet au 22 janvier 2024 :

Pour rappel, sauf indication contraire dans la Section I du Prospectus, la Valeur nette d'inventaire par Action des Compartiments individuels est calculée chaque Jour ouvrable par l'Agent administratif central.

La définition de « Jour ouvrable » sera modifiée de telle sorte que les 24 et 31 décembre, certains jours fériés non légaux au Luxembourg ainsi que les jours auxquels les Bourses des principaux pays où les Compartiments investissent sont fermées ne seront plus considérés comme des jours ouvrables. Les « jours fériés non légaux » correspondent à des jours durant lesquels les banques et établissements financiers sont fermés.

Les Actionnaires n'approuvant pas les modifications susmentionnées peuvent demander le rachat de leurs actions des Compartiments gratuitement, sauf taxes éventuelles, à partir de la date du présent avis et jusqu'au 22 janvier 2024.

Les modifications susmentionnées seront reflétées dans une version actualisée du Prospectus datée de janvier 2024, qui sera mise à la disposition des actionnaires au siège social de la Société.

Le prospectus, les derniers rapports périodiques en anglais ainsi que les documents d'information clé en français et en néerlandais, sont disponibles gratuitement auprès du siège social de la SICAV ainsi que sur le site www.ubs.com/compartiments. Les actionnaires peuvent également contacter le siège social de la SICAV pour plus d'informations.

**Société de Gestion et agent de contact selon la directive EU 2019/1160 Art 92:
UBS Fund Management (Luxembourg) S.A.
33A Avenue J-F Kennedy, 9053 Luxembourg**

Le Conseil

* Les parts de ce compartiment ne font pas l'objet d'une offre publique en Belgique.